
Cilji isti, menja se strategija
V dneh od 20. do 22. oktobra se je zbrala

vsa Astrina prodaja na debelo oziroma točne-
je vsi vodje predstavništev, komercialnih sek-
torjev in služb Astrine delovne organizacije
Veletrgovina na svoji seji, ki je bila predvsem
posvečena planu za naslednje leto kakor tudi
drugim pomembnim vprašanjem.

Kljub slabim predvidevanjem gospodarske
rasti v prihodnjem letu v Astrini veietrgovini
ostajajo na izhodiščih srednjeročnega plana t.
j . pri 31-odstotni rasti v prihodnjem letu. za
kar bo potrebno v največji delovni organizaciji
sozda uresničiti cilj 73 miljard starih din razli-
ke v ceni. Pri sedanjih zamrznjenih cenah in
razlikah v ceni pomeni to več kot 850 starih
milijard celotne realizacije.

Grosistični trgovini se ne pišejo lepi časi.
Navzoče je zanimalo, kako bodo lahko v vseh
14 predstavništvih obdelovali tisoče in tisoče
kupcev, ko pa promet z osebnimi avtomobili
skorajda ne bo možen. Tako bo predstavnik
zdaj lahko peš obdelal le en kraj dnevno in
seveda manj kupcev. Ker odgovora v tem času
ni bilo mogoče dati, je ostalo to vprašanje
odprto kot še mnoga druga. Na primer: ali
bodo proizvajalci še zahtevali devizno partici-

pacijo za svoje blago in podobno. Vemo, da
zakon tega ne dopušča, da pa se je moč
samoupravno sporazumeti tudi o tem itd.

Naravnanost v srednjeročnih prizadevanjih
pa bo in že zahteva določena odrekanja in
kvaliteto. Zadnje vidijo v povezovanju z indu-
strijo tako z vidika integracijskih procesov
znotraj sozda kot z združevanjem dela in
sredstev s producenti izven organizacije.

Rezerve pa so tudi v kadrih, ki jih že imajo,
dasi bodo zaposlili tudi nekaj pripravnikov.
Predvsem pa naj bi šlo zaposlovanje v smeri
tistih in takšnih delavcev, ki naj bi pripomogli
uresničiti cilje s kreativnim delom.

Kot je opozoril predsednik KPO sozda Edo
Klanšek ni cilj samo preživeti ampak iti naprej.
Zato posebej pazijo, da bodo sprejeli v sozd
samo tiste proizvodne delovne organizacije,
ki pri svojih procesih uporabljajo le domače
surovine, a so izvozno naravnane. Poleg tega,
da ostajajo na željenih perspektivah pa je po-
trebno reči še to, da so nedavno sprejeli tudi
akcijski program stabilizacije v DO Veletrgo-
vina.
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